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Notulen van de vergadering van de ledenraad van de Koninklijke Notariële Beroepsorganisatie, 
gehouden in het Jaarbeursgebouw te Utrecht op woensdag 22 mei 2024, aanvang 13:45 uur. 

 
 

Aanwezig: 
- namens de ring Amsterdam: de heer mr. Guido Tjadens en 

de heer mr. Mike Rib 
- namens de ring Den Haag: de heer mr. Christ-Jan van Haperen 

de heer mr. Antal DeWitte 
- namens de ring Gelderland: mevrouw mr. Jane de Vries 

de heer mr. John Wijnmaalen 
- namens de ring Midden-Nederland: de heer mr. Jasper Nobel 

de heer mr. Nadir Trabelsi 
- namens de ring Noord-Holland: de heer mr. Marcel ten Brinke 
- namens de ring Noord-Nederland: de heer mr. Cor van Dijk en 

mevrouw mr. Clarianne Jansen 
- namens de ring Limburg: mevrouw mr. Anna Nauta 
- namens de ring Oost-Brabant: mevrouw mr. Jeannine Geurts 

de heer mr. Michel Kuijpers 
- namens de ring Overijssel: de heer mr. Ronald Brinkman 

mevrouw mr. Diane Verbaan 
- namens de ring Rotterdam: de heer mr. Lucas Louwerier en 

mevrouw mr. Saskia Mos-van Gool 
- namens de ring Zeeland/West-Brabant: de heer mr. Guus Goerée en 

mevrouw mr. Monique Rombouts 
 

Voorts zijn aanwezig: 
- mevrouw mr. Joyce Leemrijse, gemandateerd voorzitter van de ledenraad (hierna te noemen: 

voorzitter); 
- namens het bureau: de heer mr. Willem Geselschap, de heer Hens Meengs, de heer Robin Perik, 

mevrouw Bernadette Verberne, mevrouw Mary van Wensveen; 
- namens het bestuur: mevrouw mr. Annerie Ploumen, de heer mr. Ed Engelen, mevrouw 

mr. Ingeborg Braun, mevrouw mr. Isabelle Cox, de heer mr. Thijs Flokstra, mevrouw 
mr. Iris Hoogendam en de heer mr. Jan Janssens; 

- toehoorders: mevrouw mr. Barbara van Kampen, mevrouw mr. Annette van der Klooster (vanaf 
agendapunt 8b); 

- secretaris ledenraad: mevrouw drs. Jimke Roos; 
- notulist: mevrouw Julie van Horn. 

 
1. Opening en mededelingen 

De voorzitter opent de vergadering en doet de volgende mededelingen: 
- de heren mr. Bart Versteeg en Hans Kuijpers zijn met kennisgeving afwezig. 
- mevrouw mr. Barbara van Kampen en mevrouw mr. Annette van der Klooster zullen de 

vergadering ook bij agendapunt 8b bijwonen. De vertrouwelijkheid betreft niet de oud-leden 
van de ledenraad die recentelijk zijn afgetreden. 

- namens de ledenraad zijn bloemen gestuurd aan Monique Wijnhoven. 
 

2. Vaststellen agenda 
De agenda wordt ongewijzigd vastgesteld. 
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3. Inventariseren rondvraag 
Er zijn geen onderwerpen voor de rondvraag gemeld. 

 
4. Beslispunten 
4a. Benoeming Kamer voor het Notariaat (herbenoeming) 

2024.05.22 Agendapunt 4.a. Herbenoeming Kamer voor het Notariaat 

 
De ring Amsterdam stemt in met de herbenoeming van de heer mr. W.A. Groen als vast notarislid 
van de Kamer voor het Notariaat in het ressort Amsterdam. De ringen Noord-Holland en 
Amsterdam zien geen belemmeringen voor de herbenoeming. 

 
Besluit: de ledenraad stemt in met de herbenoeming van de heer mr. W.A. Groen als vast 
notarislid van de Kamer voor het Notariaat in het ressort Amsterdam voor een periode van vier 
jaar (tot en met 30 juni 2028). 

 
4b. Finance: ter advisering aan ALV: jaarwerk 2023 

Oplegnotitie jaarverslag 2023 14 mei 2024-notes 
Toelichting jaarverslag LEDENRAAD 2023 
Jaarverslag 2023 LEDENRAAD 
2024.05.22 Jaarverslag 2023 SKN 
SVF jaarverslag en jaarrekening 2023 

 
In 2023 speelden de financiële ontwikkelingen rond Nobilex een grote rol en werden 
belangenbehartiging en de Europese ontwikkelingen rond eIDAS steeds belangrijker. In 
operationeel opzicht zijn de cijfers minder negatief dan oorspronkelijk begroot. Nobilex en de 
KNB zijn definitief financieel van elkaar losgekoppeld. Door de samenloop met de ontwikkelingen 
in 2023 rond belangenbehartiging, Futurepro(o)f en digitalisering werd 2023 een bijzonder jaar. 
De kosten worden gedeeltelijk gedekt door de goedgekeurde verhoging van de poortwachters- 
toeslag tot 2,22 EUR per 1 juni 2024; het andere deel kan worden door de ledenbijdrage 
belangenbehartiging van 575 EUR per 1 juli 2024 als de ALV daarmee instemt. 

 
Thijs Flokstra licht aan de hand van een presentatie die als bijlage bij de notulen wordt gevoegd 
en ook aan de leden zal worden gestuurd, de geschiedenis van Nobilex toe, waarna vragen 
worden gesteld: 

 
- Enerzijds wordt gesteld dat een project als Nobilex pas na tien jaar goed kan lopen, 

anderzijds zou Nobilex al na drie jaar niets meer opbrengen. 
Nobilex is een ingewikkeld en langdurig project. Het afdekken van de kans op verlies was 
belangrijk voor de KNB en er werd gekozen voor een bepaald maximum op basis van de 
investeringen en het business plan. Als Nobilex zich binnen een bepaalde tijd niet verder op een 
bepaalde wijze zou hebben ontwikkeld zou een besluit tot stoppen een reële kans zijn geweest. 
Als op een gegeven moment zou zijn geadviseerd dat herstructurering kansloos zou zijn, had de 
KNB moeten afwegen of het strategisch belang zo belangrijk was om te blijven investeren óf te 
stoppen. 

 
- Als er in de toekomst wel winst wordt gemaakt, wat doet de Stichting Nobilex met de winst? 
De Stichting heeft niet het doel om winst te maken en beoogt toe te zien op het belang van het 
notariaat. Normaal gesproken wordt winst aangewend voor de verdere ontwikkeling van het 
product maar bij verkoop wordt hiermee wellicht anders omgegaan. Nobilex zelf opperde de 
winst bij coöperaties neer te leggen. De Stichting Nobilex is opgericht om Nobilex op afstand van 
de KNB te plaatsen. Destijds is gedacht aan een coöperatie waarin leden kunnen stappen. Het 
ziet ernaar uit dat een coöperatie (onder de Stichting) zal worden opgericht. 
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- Wordt de jaarrekening van Nobilex later gepubliceerd met een toelichting? 
Opgestelde jaarrekeningen zijn openbaar toegankelijk via de Kamer van Koophandel. Nobilex is 
geen KNB-entiteit en het Nobilex-bestuur heeft een eigen verantwoordelijkheid. 

 
- Begrijpelijk is dat een deal stapsgewijs tot stand komt, maar een samenvatting over hetgeen 

gebeurt bij verkoop was duidelijker geweest. De stukken van het Voorzieningsfonds geven 
meer informatie over de terugbetaling dan uit de toelichting bij de jaarstukken van de KNB 
blijkt. Niet duidelijk was dat de eerste 2,5 miljoen voor rekening van de KNB kwam, wél dat 
van het meerdere 45% voor de rekening van het Voorzieningsfonds kwam. Voor de ALV is 
een kernachtige samenvatting van de gevolgen bij verkoop nodig. Het product zou ook langer 
dan gedacht in goede conditie zonder forse investeringen kunnen blijven draaien waardoor 
een succesvolle verkoop na drie jaar zou kunnen plaatsvinden. In dat geval is het moeilijk uit 
te leggen dat er dan geen betaling naar de KNB zou volgen. 

 
- Worden toekomstige investeringen in Nobilex verwacht? 
Er wordt vanuit de huidige constructie niet meer Nobilex geïnvesteerd door de KNB. Een 
eventueel verzoek aan de KNB van Nobilex in de toekomst zal op de eigen merites worden 
beoordeeld. 

 
- In de toekomst moeten leden beter worden geïnformeerd. Door onvoldoende informatie is 

er veel onrust bij de leden ontstaan, die nu niet anders kunnen dan instemmen. 
Naast de dagelijkse business beoordeelt de ledenraad de grote lijnen van de begroting. Over 
Nobilex is door de jaren heen wel degelijk gesproken met de leden. Er is destijds is besloten dat 
het nodig was het initiatief te ondersteunen. De bestuurders moeten een bepaalde strategie 
uitvoeren. Binnen het bestuur vinden flinke discussies plaats maar als de leden volledig worden 
betrokken, kan het bestuur niet meer functioneren. Kijkend naar de kosten per lid is er relatief 
weinig geïnvesteerd om ook andere partijen tot innovatie te bewegen; dat is echter moeilijk 
aantoonbaar. Soms moeten vervelende keuzen worden gemaakt. Met de leden wordt altijd 
globaal over plannen gecommuniceerd. 

 
- Wellicht hadden de leden eerder moeten worden ingelicht. Zij voelen zich nu overvallen door 

een plotseling besluit. 
De laatste jaren zijn de leden meermalen op hoofdlijnen op de hoogte gebracht, ook in de ALV 
van 2023. 

 
- Er is inderdaad meer dan voldoende informatie verstrekt, maar de vertrouwelijkheid maakt 

het lastig. De stukken komen vaak tamelijk laat, waardoor mensen zich niet kunnen inlezen 
voor een vergadering. Het bestuur kan niet bij elk beslismoment terug naar de leden. De 
insteek van Nobilex is nooit helemaal zakelijk geweest zoals nu wordt beweerd maar de KNB 
vond Nobilex belangrijk voor het notariaat waardoor bepaalde keuzes zijn gemaakt. Deze 
keuzes zijn beperkt: niet verwacht kan worden dat er binnen drie jaar winst wordt gemaakt. 
Nu al is zeker dat winsten die na die periode worden gemaakt, niet bij het notariaat terecht 
komen. Veel leden zullen het daar niet mee eens zijn. 

Alle documenten die zijn getekend, zijn tot stand gekomen op basis van adviezen. De 
verbondenheid van de KNB met de Stichting (het overlappen van de bestuurders) is ingewikkeld 
uit te leggen maar bij de documenten is gehandeld alsof het derde partijen waren. De motivatie 
voor Nobilex was niet de winst, maar het strategisch belang. 

 
- In een ringvergadering kwam de informatie over de afspraken met betrekking tot de 

overname van aandelen voor één euro, te laat waardoor het ringbestuur niet adequaat op de 
leden kon reageren en onrust ontstond. De leden moeten zich kunnen voorbereiden op de 
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ledenraadsstukken. Een toelichting wordt op prijs gesteld en moet verduidelijkende en 
essentiële informatie bevatten, maar niet tot een ander beeld van de herstructurering leiden. 

Het is helaas niet gelukt een van de bestuursleden aanwezig te laten zijn in de ringvergadering. 
 

- Is het realistisch om te denken dat Nobilex zonder verdere investeringen van de KNB 
levensvatbaar is, gezien het aantal deelnemende kantoren, de bijkomende kosten door de 
verdergaande digitalisering en de bedoeling om de andere softwareleveranciers te activeren? 

Het is de verantwoordelijkheid van Nobilex zelf. Nobilex heeft een business plan gemaakt en 
beseft dat over de toekomst moet worden nagedacht. Het strategisch belang van Nobilex is 
onveranderd maar de KNB investeert niet meer automatisch. Een eventueel verzoek van Nobilex 
zal net als verzoeken van andere partijen worden beoordeeld. Destijds is op basis van het 
business plan waaruit bleek dat er een realistische kans was voor Nobilex om zelfstandig verder 
te gaan, besloten tot investeren. Nobilex beschikt de komende tijd over voldoende financiële 
middelen en moet zich net als andere softwareleveranciers beraden op de toekomst. 

 
- Het business plan is begin 2023 herijkt voor drie jaar. Het verdient aanbeveling om de leden 

nu, na anderhalf jaar, over de status van Nobilex en NotarisID in te lichten. Vermoedelijk zal 
Nobilex aan het eind van de periode van drie jaar een verzoek tot investering bij de KNB 
indienen. Indien mogelijk wordt daarover pas beslist nadat de ledenraad en de leden zijn 
geïnformeerd. 

De normale processen gaan door maar ervan uitgaande dat er voldoende tijd is, zullen de leden 
en de ledenraad worden betrokken bij bijzondere beslissingen in het nieuwe proces. Regelmatig 
beoordeelt Nobilex als zelfstandig bedrijf het business plan en de milestones waarbij de KNB 
geen rol meer speelt. Nobilex is bewust op afstand gezet zodat een toezegging over de 
informatieverstrekking richting de leden niet kan worden gegeven. Met bedrijfsgevoelige 
informatie wordt voorzichtig omgegaan. 

 
- Wordt (een variant van) deze presentatie ook tijdens de ALV gegeven? 
Deze presentatie wordt ook tijdens de ALV gegeven en is beschikbaar als onderdeel van de 
notulen. 

 
- Waarom wordt het verlies van het Voorzieningsfonds niet in de speaker notes vermeld? 
De stukken van het Voorzieningsfonds worden alleen ter kennisgeving aan de ledenraad gegeven 
en niet ter bespreking. In het verslag bij de jaarrekening van het Voorzieningsfonds en de in de 
ALV te geven presentatie wordt het verlies duidelijk vermeld. Voorheen werd met de leden niets 
gedeeld over het Voorzieningsfonds, maar nu de rol daarvan verandert kan het bestuur besluiten 
tot meer transparantie. In enkele ringen is het verlies van het Voorzieningsfonds wel besproken. 

 
- Is het strategisch belang geborgd nu de KNB afstand heeft genomen van Nobilex? Er kan nu 

eigenlijk alleen nog met een veto worden ingegrepen. 
Andere leveranciers zijn in beweging gekomen. De KNB heeft ook in de afgelopen jaren op 
afstand gestaan. Formeel was de KNB borgsteller ten opzichte van ABN AMRO en was er één 
bestuurslid in de Stichting. Uiteindelijk is de KNB via het Voorzieningsfonds crediteur geworden. 
Vóór de reorganisatie was er al afstand omdat de KNB geen eigenaar kon zijn en vanwege de 
betrokkenheid in het kader van het mededingingsrecht en de Wet Markt en Overheid. Dat is 
vanuit bestuursrechtelijk perspectief ongemakkelijk. Het strategisch belang blijft bestaan, vanuit 
de eigen IT-strategie wordt gekeken naar de toekomstige rol voor het notariaat. De KNB kijkt 
naar Nobilex maar stimuleert ook andere partijen. Het belang blijft voor het notariaat in 
algemene zin bestaan om een IT-leverancier te hebben die meebeweegt met het notariaat. 
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- Blijft Avisi nog verbonden aan Nobilex? 
Avisi zal niet meer actief als financier of equity houder verbonden zijn aan Nobilex. Avisi blijft 
binnen de KNB innovatie aandrijven. 

 
- Er is in een ring kritisch gereageerd op de wijze waarop de stukken rond de verslechterende 

financiële situatie van de KNB zijn gepubliceerd. Men vindt dat de leden passief zijn 
geïnformeerd omdat men zelf op zoek moeten gaan naar belangrijke informatie. 

 
- Waarom is er niet voor gekozen om de totale vordering van Nobilex van 1 EUR achter te 

stellen? 
Hiervoor is uiteindelijk gekozen om Nobilex zo min mogelijk te belasten. Alle andere opties zijn 
onderzocht maar geadviseerd werd dat dit zowel boekhoudkundig maar civielrechtelijk de beste 
oplossing was. 

 
- De laatste tijd doen meer negatieve verhalen de ronde van kantoren die op Nobilex zijn 

overgegaan. Er zouden beloften zijn gedaan die niet kunnen worden waargemaakt, de service 
desk zou moeilijk bereikbaar zijn en tickets worden gesloten die nog niet worden verholpen. 
Dit zou deels veroorzaakt worden omdat men uit de eigen kamer werkt en onderlinge 
contacten bij Nobilex moeizaam gaan. 

De meningen over Nobilex lopen uiteen. Ondanks de kritische geluiden stijgt het 
tevredenheidscijfer. 

 
- Voorgesteld wordt in de presentatie op te nemen welke afweging is gemaakt om bij de lening 

bij de ABN AMRO voor borgstelling te kiezen. Later was er ieder jaar geld nodig waarbij de 
afweging was dat de KNB al borg stond. 

De ABN AMRO stelde de borgstelling toentertijd als eis. 
 

- Worden de jaarstukken van het Voorzieningsfonds en de gehouden presentatie vóór de ALV 
gedeeld met de leden zodat men zich kan voorbereiden? 

Het bestuur zal zich intern beraden over de toezending van de stukken van het 
Voorzieningsfonds. De presentatie zal aan de leden wordt gestuurd (actie: bestuur). 

 
- Verzocht wordt om een toelichting in de ALV op de verhouding tussen de verhoging van de 

contributie en de poortwachterstoeslag omdat men de indruk heeft dat er sprake is van een 
onevenwichtige verdeling aangezien vooral de particuliere cliënt lijkt te worden belast. 

De penningmeester zal een en ander in de ALV toelichten (actie: EE). 
 

- De voorzitter verzoekt Isabelle Cox de toelichting op de belangenbehartiging enigszins uit te 
breiden. 

Concrete voorbeelden zullen daarbij helpen. 
 

Besluit: De voorzitter stelt vast dat de ledenraad instemt met sturen van de KNB-jaarstukken, de 
Stichting Kwaliteitsfonds en eventueel het Voorzieningsfonds. Nadir Trabelsi zal in de ALV het 
standpunt van de ledenraad verwoorden (actie: ledenraad). 

 
5. Ingekomen stukken 

Het agendapunt is niet besproken. 
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6. Mededelingen Commissie van Advies 
Er zijn geen mededelingen. 

7. Mededelingen bestuur 
7a. Voortgang visie 2020-2025 

In verband met alle ontwikkelingen is gekozen voor een driejaarsplan. Er wordt gewerkt aan het 
uitwerken van het strategisch plan voor de komende jaren. De lobby belangenbehartiging in 
Europa zal daarin een grote rol krijgen. 

7b. Notaris ID 
Ondanks eerdere berichten over de beëindiging van het consumentendeel blijkt een van de 
partners toch interesse te hebben. Er is een principeovereenkomst getekend en er wordt een due 
diligence onderzoek uitgevoerd. Een eventuele deal moet op 1 juli 2024 tot stand zijn gekomen. 
De ledenraad wordt gevraagd aan te geven welke terugkoppeling wenselijk is om tot een 
gewogen beslissing te kunnen komen. 

 
Formeel heeft het bestuur geen instemming nodig van de ledenraad om een besluit te nemen. 
De ledenraad ging er in een eerder stadium al van uit dat verkoop geen optie was en zal geen 
bezwaar hebben tegen een eventuele opbrengst waarmee kosten worden bespaard. Wellicht 
kunnen contractueel afspraken worden gemaakt die het notariaat op de langere termijn iets 
opleveren. De omvang van een eventuele deal valt niet in te schatten. Onduidelijk waarin de 
partner precies is geïnteresseerd. 

 
Afgesproken wordt dat het bestuur via de voorzitter afspreekt hoe de CvA of de ledenraad wordt 
ingelicht (actie: bestuur). 

 
In de volgende vergadering wordt de ledenraad ingelicht over het intern onderzoek dat naar 
NotarisID is gestart en wordt afgesproken welk ledenraadslid aan de commissie voor het extern 
onderzoek zal deelnemen (actie: secretaris). Het intern onderzoek richt zich vooral op de 
communicatie richting de leden, de basis van de besluitvorming door het KNB-bestuur en de 
investeringen. 

 
De ledenraadsleden worden opgeroepen zich voor het extern onderzoek te melden bij de 
voorzitter (actie: ledenraad). 

7c. Future Pro(o)f 
Er zijn geen bijzonderheden te melden. 

 
7d. Update Nobilex 

Het agendapunt is besproken. 
 

7e. Governance Voorzieningsfonds 
Vrijwel alle input voor de statuten gegeven door leden van het bestuur en de ledenraad is 
verwerkt door de ingeschakelde notaris. Voorgesteld wordt dat het bestuur, te benoemen door 
de ledenraad, bestaat uit een ledenraadslid, een KNB-bestuurder (Iris Hoogendam) en een 
externe notaris (Christ-Jan van Haperen nadat hij uit de ledenraad treedt). Nadir Trabelsi 
verklaart zich bereid namens de ledenraad zitting te nemen in het bestuur. In een volgende 
vergadering zal een tussenbalans beschikbaar zijn waarmee de Stichting Connie Bletz start 
(actie: bestuur). 
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7f. Pensioen 
Er zijn veel bijeenkomsten met de sociale partners geweest in verband met de nieuwe WTP en 
het transitieplan waarvan inmiddels een concept bijna beschikbaar is. Onder voorbehoud van 
enkele wijzigingen is het plan vastgesteld en zal het worden neergelegd bij VPN. De VPN heeft 
hoorrecht waarvoor zij moeten aantonen dat zij voldoen aan de representativiteitstoets. Op 
voorhand zijn vragen en opmerkingen ingediend. Na de zomer kan definitief worden besloten 
over het transitieplan zodat het kan worden geïmplementeerd in 2026. Het pensioenfonds wordt 
graag uitgenodigd in alle ringvergaderingen om een toelichting te geven over de Wtp. 
Er zijn ook strategiedagen voor het pensioenfonds en alle sociale partners georganiseerd over de 
toekomstige samenwerking. in 2025 ontstaan er bij het pensioenfonds één vacature en bij het 
Verantwoordingsorgaan drie vacatures waarvoor mensen met affiniteit met pensioen worden 
opgeroepen zich te melden. 

8. Bespreekpunten 
8a. Wna 

De laatste maanden zijn verschillende onderdelen van de wet in concept herschreven die de 
lobby zullen ondersteunen. Nu wordt een toelichting geschreven over hetgeen is voortgekomen 
uit de twee bijeenkomsten van de klankbordgroepen. Dit jaar zijn nog 4 bijeenkomsten gepland. 
Hoogleraren, notarissen, leden van de specialistenverenigingen, stakeholders, ledenraadsleden 
zijn hierbij betrokken en de groep wordt steeds groter. De inhoudelijke discussies over allerlei 
onderwerpen wordt door de verschillende benaderingen van de beroepsbeoefenaren en de 
stakeholders daaromheen heel waardevol. Een en ander moet resulteren in een soort voorstel 
hoe de Wna er idealiter uit moet zien en in de lobby kan worden gebruikt. In het kader van de 
Verzamelwet SZW 2024 is voor enkele kleine punten verzocht om aanpassing in de Wna. 

8b. Evaluatie CvA, Ledenraad, bestuur en bureau (besloten) 
Rapportage evaluatie ledenraad CvA Bestuur en bureau d.d. feb - mei 2024 
Het agendapunt wordt in besloten vergadering besproken. 

 
9. Verslag vorige vergaderingen 
9a. Open verslagen 

2023.11.15 conceptnotulen Ledenraad dd 15-11-2023 – open voor LEDENRAAD 
24.02.07 LEDENRAAD conceptnotulen ledenraad-open-voor LEDENRAAD 
2024.03.06 conceptnotulen ledenraadsvergadering d.d. 6 maart 2024-open-concept 
2024.04.29 Conceptnotulen extra ledenraadsvergadering d.d. 29 april 2024-open-concept 

Conceptnotulen 7 februari 2024: alleen de heer Ten Brinke was namens de ring Noord-Holland 
aanwezig. Er worden enkele taalcorrecties doorgevoerd. 
Met inachtneming van deze wijzigingen worden de notulen vastgesteld. 

 
Nagegaan zal worden of er aan het eind van het verslag van 6 maart 2024 nog ingezonden vragen 
moeten worden beantwoord (actie: secretaris). 

9b. Besloten verslagen 
Verslag Ledenraadsvergadering d.d. 15 november 2023 besloten 
Verslag Ledenraadsvergadering d.d. 13 december 2023 besloten 
Verslag Ledenraadsvergadering d.d. 23 januari 2024 besloten 
Verslag Ledenraadsvergadering d.d. 7 februari 2024 besloten 
2023.11.15 Conceptnotulen vertrouwelijk Ledenraad dd 15 november_besloten voor LEDENRAAD 

 
De verslagen worden ongewijzigd vastgesteld. 

10. Rondvraag 
In het kader van de Europese verkiezingen heeft Annerie Ploumen met de ringvoorzitters en in 
Even Bijpraten gesproken over de Juridische Poort van 29 mei 2024 van 16 tot 18 uur in het 
Perscentrum Nieuwspoort Den Haag. Het notariaat krijgt de gelegenheid om wensen neer te 
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leggen. Uit heel Nederland hebben zich slechts negen notarissen daarvoor aangemeld. Annerie 
Ploumen roept de ringen op om per ring enkele mensen te werven. Als zich niet meer mensen 
melden, wordt de opzet van de sessie aangepast (actie: ledenraad). 

 
11. Inventarisatie agendapunten volgende vergadering 

De volgende agendapunten worden genoteerd: 
- governance Voorzieningsfonds, 
- belangenbehartiging, 
- intern onderzoek NotarisID. 

 
Eind 2024 is er een nieuwe voorzitter voor de ledenraad nodig. De voorzitter roept de ledenraad 
op zich vóór 5 juni 2024 hiervoor te melden (actie: ledenraad). 

12. Sluiting 
Lucas Louwerier, Guido Tjadens en de voorzitter spreken Christ-Jan van Haperen, 
Annette van der Klooster respectievelijk Thijs Flokstra toe die de ledenraad hebben/zullen 
verlaten. 

De voorzitter bedankt de aanwezigen voor hun komst en inbreng en sluit de vergadering om 
17.45 uur. 

 
 
 

Vastgesteld in de vergadering d.d. 3 juli 2024 
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